



A TALE OF TWO CITIES - A JOURNEY BETWEEN EAST & WEST

The Tale Berlin offers escapism and relaxation within walking distance to Potsdamer Platz and many other of the city's famous landmarks. Cinematic interiors convey the story of melding East and West, Jerusalem and Berlin, to create a magical extraterritorial place. The jewel in the crown is a carefully curated dining experience from Michelin star chef Assaf Granit.

- 130 rooms & suites, 2 Penthouses.
- High-tech tablets service, WIFI and smart TVs in all rooms.
- The inner courtyard with its spice garden offers a green and quiet retreat.
- Café & Other Short Stories is a sanctuary where locals and world travellers converge to share inspiring stories over cups of coffee and treats.
- The spa at Tale Berlin invites you to relax from the hustle and bustle of the city with signature treatments using Sodashi's luxurious and potent plant and aromatherapy synergies. In our intimate fitness space, you'll recharge with renewed energy.
- Berta restaurant is festive, energetic, vibrant, and engaging - a place where cultures come together to meet and share. The creative cuisine of Michelin star chef Assaf Granit builds a bridge between Berlin and Jerusalem, fusing traditional family recipes with a modern touch. Dining at Berta is an immersive culinary voyage.
- Prime central location, within walking distance of all major tourist attractions. Within walking distance from Brandenburg Gate, Sony Center, Mall of Berlin, and more.



Precise Tale Berlin Potsdamer Platz

Stresemannstrasse 95-97, 10963 Berlin
+49 30 2200950
Taleberlin@precisehotels.com
www.precisehotels.com





EINE GESCHICHTE ZWEIER STÄDTE - EINE REISE ZWISCHEN OST UND WEST

The Tale Berlin bietet Erholung und Entspannung in fußläufiger Entfernung zum Potsdamer Platz und vielen anderen berühmten Sehenswürdigkeiten der Stadt. Das filmische Interieur erzählt die Geschichte der Verschmelzung von Ost und West, Jerusalem und Berlin, zu einem magischen, außergewöhnlichen Ort. Das Juwel in der Krone ist ein sorgfältig zusammengestelltes kulinarisches Erlebnis von Michelin-Sterneköch Assaf Granit.

- 130 Zimmer und Suiten, 2 Penthäuser
- Hightech-Tabletservice, WIFI und Smart-TVs in allen Zimmern
- Der Innenhof mit Gewürzgarten bietet einen grünen und ruhigen Rückzugsort.
- Das Café & Other Short Stories ist ein Zufluchtsort, an dem sich Einheimische und Weltreisende treffen, um bei einer Tasse Kaffee und Leckereien inspirierende Geschichten zu erzählen.
- Der Spa im Tale Berlin lädt Sie dazu ein, sich von der Hektik der Stadt mit charakteristischen Behandlungen mit wirksamen Pflanzen- und Aromatherapien von Sodashi, zu erholen. In unserem Fitnessbereich können Sie neue Energie tanken.
- Das Restaurant Berta ist festlich, energiegeladend, lebendig und einladend - ein Ort, an dem sich Kulturen treffen und austauschen. Die kreative Küche des Michelin-Sterneköchs Assaf Granit schlägt eine Brücke zwischen Berlin und Jerusalem und verbindet traditionelle Familienrezepte mit einem modernen Touch. Ein Essen im Berta ist eine kulinarische Reise, die Sie begeistern wird.
- In bester zentraler Lage, nur wenige Gehminuten von allen wichtigen Touristenattraktionen entfernt: Brandenburger Tor, Sony Center, Mall of Berlin und vieles mehr.



Precise Tale Berlin Potsdamer Platz

Stresemannstrasse 95-97, 10963 Berlin
+49 30 2200950
Taleberlin@precisehotels.com
www.precisehotels.com

